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海洋公園 Ocean Park 

蛋糕訂購表格 Cake Order Form 
 

訂購人 

Order by 
:  聯絡電話 

  Contact Number 

取蛋糕日期及時間 

Pick Up Date and Time 

:  

訂購日期 

Date of Order 

 
: 

 

 
:  

賀詞朱古力牌 

Chocolate Plate Greeting 

 

 

: 

 
 

（最多 12 個中文單字 或 8 個英文單字 或 合共 10 個中英文混合單字） 

(Maximum 12 words of Chinese or 8 words of English or total of 10 bilingual words) 

備註 
Remarks: 

: 

: 

享用地方 Enjoy the cake at: 

 

 

    

立體熊貓鮮果忌廉蛋糕 
3D Panda Fresh Fruit Cream Cake 

立體企鵝鮮果忌廉蛋糕 
3D Penguin Fresh Fruit Cream Cake 

立體樹熊蛋糕 
3D Koala Fruit Cake 

狐獴特濃朱古力蛋糕 
Meerkat Chocolate Truffle Cake 

普通Regular (1.5 磅/lb) HK$398 普通Regular (1.5 磅/lb) HK$398 普通Regular (1.5 磅/lb) HK$398 普通Regular (1.5 磅/lb) HK$380 
 

    

芒果慕絲蛋糕 
Mango Mousse Cake 

士多啤梨慕絲蛋糕 
Strawberry Mousse Cake 

雲石芝士蛋糕 
Marble Cheese Cake 

藍莓芝士蛋糕 
Blueberry Cheese Cake 

迷你Mini Cake (12 安士/oz) HK$208 迷你Mini Cake (12 安士/oz) HK$208 迷你Mini Cake (12 安士/oz) HK$228 迷你Mini Cake (12 安士/oz) HK$228 

普通Regular (1.5 磅/lb) HK$350 普通Regular (1.5 磅/lb) HK$350 普通Regular (1.5 磅/lb) HK$390 普通Regular (1.5 磅/ lb) HK$390 

- 以上價格均不包括海洋公園入場費用。 

Above prices are excluding admission fee of Ocean Park. 

- 歡迎於取蛋糕時使用現金、 信用咭、銀聯或八逹通付款 <餐廳設有加一服務收費>。 

Payment can be settled by Cash, Credit Card, Union or Octopus when collecting the cake < 10% service charge will be added at restaurants>. 

- 請填妥此表格並於取蛋糕前最少48小時電郵到 fnbreservations@oceanpark.com.hk ，並收到本園電郵回覆確認作準。注意：每日截單時間為下午4時正，所有蛋糕訂單於4時後收到會當作下一個營運日計算（休園日不包括在內）。 

Please complete this form and return to us by email: fnbreservations@oceanpark.com.hk at least 48 hours in advance of pick-up time. Remarks: Cake order cut-off time is set at 4pm daily. All cake orders receive upon 4pm will be processed on the next 
business day (Dark day is not included). 

- 如有任何疑問，請於早上十時至下午六時致電餐飲及宴會預約中心 (852) 3923 2161 或 電郵至 fnbreservations@oceanpark.com.hk 與我們聯絡。如於非辧公時間内電郵或留言，我們將於翌日辧公時間内回覆。 Should 

you have any enquiries, please contact Restaurant and Function Booking Centre at fnbreservations@oceanpark.com.hk or (852) 3923 2161 during office hours from 10:00am to 6:00pm. We will return calls and emails on the next 
business day for those email and voice mail received during non-office hours. 

- 遊人如有食物過敏或其他與健康有關的飲食限制，我們樂於與您商討及嘗試為您的特別飲食所需作出安排。 

For our guests with food allergies or other health-related dietary restrictions, we are happy to discuss and attempt to accommodate your special dietary requests. 

- 資料及價格如有更改，恕不另行通知。 

Prices and information are subject to change without prior notice. 
- 圖片只供參考。 

Photos are for reference only. Updated on 23 May 2023 

水都餅店 

Aqua City Bakery 

爐炭燒 

Ginger Grill 

海龍王餐廳 

Neptune’s Restaurant 

熊貓薈 

Club Panda 

冰極餐廳 

Tuxedos Restaurant 

灣景餐廳 

The Bayview Restaurant 

嵐灣茶座 

The Terrace Café 

海洋冰室 

Café Ocean 
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